
PROTOKÓŁ Nr III/06
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 18 grudnia2006 r.
Odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze.

Godzina rozpoczęcia sesji 15:00, zakończenia – 16.30
Obecnych na sesji – 20 radnych (lista obecności stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu).
Nieobecni – 1 radny był nieobecny.

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Małgorzata Krzyszkowska, która stwierdziła,
iż w sesji uczestniczy 20 radnych na 21 ustawowego składu Rady, co stanowi quorum, przy którym 
Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje.

Ad.2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  LIII/A/340/06  Rady  Miejskiej
w  Kamiennej  Górze  z  dnia  13  października  2006  r.  w  sprawie  zaciągnięcia 
długoterminowego  kredytu  bankowego  na  realizację  zadań  określonych  w  uchwale
 Nr LX/A/285/05 z dnia 30 grudnia 2005 roku.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  LIII/A/342/06  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 13 października 2006 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2006 rok.

5. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaje i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Miasta Kamienna Góra na 2006 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od posiadania psów na rok 2007.
8. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2007.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2007.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XLIX/A/331/06

z dnia 6 września 2006 roku w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna 
Góra.

11. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta  Kamiennej 
Góry Pana Krzysztofa Świątka.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
 w  trybie bezprzetargowym.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulicy Lubawskiej w Kamiennej Górze.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy  Miejskiej Kamienna 
Góra.

    
      15.Sprawy różne.
      16.Zamknięcie sesji.



Radny H. Różański zwrócił  się z wnioskiem o wycofanie  z porządku obrad pkt 10 (zał.  nr 2
do protokołu) tj.:

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIX/A/331/06 z dnia 6 września 2006 roku
w  sprawie  ustalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

Burmistrz Miasta wyraził zgodę na wycofanie w/w punktu.

Przewodnicząca  Rady poddała  wniosek  radnego  H.  Różańskiego  pod  głosowanie  w  wyniku, 
którego wniosek został jednogłośnie przyjęty przy 20 głosach "za".

Burmistrz  Miasta zwrócił  się  z  wnioskiem o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  projekt  uchwały
w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowo obowiązujących taryf na zbiorowe 
zaopatrywanie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Przewodnicząca Rady poddała wniosek Burmistrza pod głosowanie w wyniku, którego wniosek 
został jednogłośnie przyjęty przy 20 głosach "za". Ponadto Przewodnicząca Rady poinformowała, 
że w/w projekt uchwały został umiejscowiony w porządku obrad jako pkt 10.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie nowy porządek obrad.
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad  przy 20 głosach "za".

1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  LIII/A/340/06  Rady  Miejskiej
w  Kamiennej  Górze  z  dnia  13  października  2006  r.  w  sprawie  zaciągnięcia 
długoterminowego  kredytu  bankowego  na  realizację  zadań  określonych  w  uchwale
Nr LX/A/285/05 z dnia 30 grudnia 2005 roku.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  LIII/A/342/06  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 13 października 2006 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2006 rok.

5. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaje i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Miasta Kamienna Góra na 2006 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od posiadania psów na rok 2007.
8. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2007.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2007.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowo 

obowiązujących  taryf  na  zbiorowe  zaopatrywanie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie 
ścieków.

11. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta  Kamiennej 
Góry Pana Krzysztofa Świątka.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
 w  trybie bezprzetargowym.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulicy Lubawskiej w Kamiennej Górze.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy  Miejskiej Kamienna Góra.
15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie sesji.



Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  LIII/A/340/06  Rady  Miejskiej
w  Kamiennej  Górze  z  dnia  13  października  2006  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  
długoterminowego  kredytu  bankowego  na  realizację  zadań  określonych  w uchwale
Nr LX/A/285/05 z dnia 30 grudnia 2005 roku.

Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan przedstawiła w/w projekt uchwały (zał. nr 3 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  "za"  podjęła
Uchwałę Nr III/7/2006.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  LIII/A/342/06  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 13 października 2006 r. w sprawie zmian w budżecie miasta 
na 2006 rok.

Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan przedstawiła w/w projekt uchwały (zał. nr 4 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  "za"  podjęła
Uchwałę Nr III/8/2006.

Ad.5. Podjęcie chwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaje i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan przedstawiła w/w projekt uchwały (zał nr 5 do protokołu) .

Radny J.  Gorczyca zaproponował,  by w § 5 w/w projektu uchwały wykreślić  pkt 7 a w jego 
miejsce wprowadzić 3 kolejne punkty (zał. nr 6 do protokołu) o brzmieniu:

7)  Opinie  Komisji  przedstawione  są  Komisji  właściwej  d/s  budżetu,  która  w  terminie
nie dłuższym niż 7 dni od daty ich otrzymania formułuje ostateczną opinię i przedkłada ją 
Przewodniczącemu Rady.

8)  W posiedzeniu  Komisji  właściwej  d/s  budżetu  uczestniczą  Przewodniczący  pozostałych 
Komisji, lub wytypowany przez Komisję jej członek.

9)  Opinie  i  wnioski  Komisji  d/s  budżetu  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedkłada 
Burmistrzowi Miasta co najmniej 7 dni przed planowanym terminem sesji  budżetowej.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie poprawkę radnego J. Gorczycy.
W wyniku głosowania Rada przy 18 głosach "za", 0 "przeciw", 2 "wstrzymującymi się" przyjęła w/
w poprawkę.

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.
W wyniku głosowania Rada przy 18 głosach "za", 0 "przeciw", 2 "wstrzymującymi się" podjęła 
Uchwałę Nr III/9/2006.



Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Miasta Kamienna Góra na 2006 rok.

Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan przedstawiła w/w projekt uchwały (zał. nr 7 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  "za"  podjęła
Uchwałę Nr III/10/2006.

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od posiadania psów na rok 2007.

Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan przedstawiła w/w projekt uchwały (zał. nr 8 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  "za"  podjęła
Uchwałę Nr III/11/2006.

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2007.

Skarbnik  Miasta  Pani  Iwona  Pazgan  przedstawiła  w/w  projekt  uchwały  (zał.  nr  9  
do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  "za"  podjęła
Uchwałę Nr III/12/2006.

Ad.9.  Podjęcie  uchwały w sprawie wysokości  stawek podatku od środków transportowych
na rok 2007.

Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan przedstawiła w/w projekt uchwały (zał nr 10 do protokołu).

Radny  J.  Gorczyca przedstawił  propozycje  Komisji  Budżetu  Strategii  i  Rozwoju,  w  której 
zaproponował obniżenia stawki podatku od środków transportowych na rok 2007 od autobusów, 
przy  liczbie  miejsc  siedzących  równej  lub  wyższej  niż  30  -   z  kwoty  1550,00  zł
do kwoty 1400,00 zł.

Burmistrz Miasta wyraził zgodę.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zgłoszoną poprawkę do projektu uchwały.
W  wyniku  głosowania  Rada  przyjęła  w/w  poprawkę  przy  19  głosach  "za",  0  "przeciw",
1 "wstrzymującym się".

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z przegłosowaną 
poprawką.
W wyniku głosowania Rada podjęła  Uchwałę Nr III/13/2006 przy 19 głosach "za", 0 "przeciw",
1 "wstrzymującym się".



Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowo 
obowiązujących taryf na zbiorowe zaopatrywanie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków.

Projekt uchwały przedstawił Prezes MPWiK Pan Ryszard Moździoch (zał. nr 11 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przy 20 głosach "za" podjęła Uchwałę Nr III/14/2006.

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta 
Kamiennej Góry Pana Krzysztofa Świątka.

Projekt  uchwały  przedstawił  Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Jasiński
(zał. nr 12 do protokołu).

Radna  Z.  Kolat   zaproponowała,  by  wynagrodzenie  dla  Burmistrza  Miasta  Kamienna  Góra 
opiewało na kwotę 4500,00 - wynagrodzenia zasadnicze, natomiast pozostałe składniki pozostałyby 
bez  zmian.  Uzasadniając  radna  Z.  Kolat  zwróciła  uwagę,  że  najwyższe  stawki  wynagrodzenia 
powinny być przyznawane Burmistrzom i Prezydentom większych miast. Ponadto poinformowała, 
że w każdej chwili Rada może podjąć uchwałę zwiększającą zarobki Burmistrza.

Radny H. Różański zgłosił wniosek w którym poprosił o przegłosowanie wniosku radnej Z. Kolat
a następnie głosowaniem nad projektem uchwały.

Radna C.  Róg  zapytała  jakie  wynagrodzenie  otrzymywał  Pełniący  Funkcję  Burmistrza  Miasta 
Kamiennej Góry Pan Artur Mazur.

Skarbnik  Miasta  Pani  Iwona  Pazgan udzieliła  odpowiedzi  radnej  C.  Róg,  w  której 
poinformowała, że Pan Mazur otrzymywał wynagrodzenie w kwocie wysokości około 10,000 zł.

Radny Z. Nagórny zapytał ile wynosi limit na telefony służbowe Burmistrza.

Przewodnicząca Rady udzieliła odpowiedzi, w której poinformowała, iż limit na telefon służbowy 
będzie ustalony na kwotę około 300 zł brutto. Ponadto poinformowała, że przeprowadzone zostały 
konsultacje z gminami ościennymi podczas ustalania wynagrodzenia dla Burmistrza.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radną  Z.  Kolat,  by  uzupełniła  swój  wniosek  o  dokładne 
wyliczenia we wszystkich pkt § 1 przedmiotowej uchwały.

Radny H. Różański  zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przegłosowanie wniosku 
radnej Z. Kolat.

Radna Z.Kolat zmodyfikowała zgłoszony przez siebie wniosek.

w § 1 ustala wynagrodzenie dla Burmistrza Pana Krzysztofa Świątka  wg poniższych składników :

wynagrodzenie zasadnicze  - 4500,00
dodatek funkcyjny  - 1800,00
dodatek specjalny  - 1575,00



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnej Z. Kolat.
W wyniku głosowania Rada przy 2 głosach "za" 14 "przeciw" 4 "wstrzymującymi się" odrzuciła w/
w wniosek.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.
W wyniku głosowania Rada przy 18  głosach "za"  0 "przeciw"  2"wstrzymującymi się" podjęła 
Uchwałę Nr III/15/2006.

Ad.12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
 w  trybie bezprzetargowym.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  Pani Elżbieta 
Oleksiak (zał. nr 13 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.
W wyniku głosowania Rada przy 20  głosach "za"  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/16/2006.

Ad.13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego dla rejonu ulicy Lubawskiej w Kamiennej Górze.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Architektury  Pani Ewa Rybińska (zał nr 14
do protokołu).

Radny  J.  Gorczyca zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  Przewodnicząca  Rady może  udzielić  głosu
Panu Piotrowi Mitro?

Przewodnicząca Rady poinformowała radnego J. Gorczycę, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęły 
trzy  wnioski  o  udzielenie  głosu  na  sesji  (zał  nr  15 do  protokołu).  Ponadto  stwierdziła,  iż  w 
pierwszej kolejności wypowiedzą się radni, a później zainteresowani mieszkańcy. 

Radny  J.  Gorczyca zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  w  obszarze  planu  miasto  posiada  tereny
do sprzedaży.

Pani  Ewa  Rybińska udzielając  odpowiedzi  poinformowała,  że  na  teraźniejszą  chwilę  miasto
nie posiada takich terenów.

Radny J. Gorczyca zwrócił uwagę na sprawę Państwa Brzozowych, którzy wnieśli zastrzeżenia
do planu zagospodarowania przestrzennego ze względu na uniemożliwienie im zabudowy na ich 
działce.

Pani Ewa Rybińska poinformowała, iż wniosek Państwa Brzozowych został odrzucony. Ponadto 
poinformowała, że tereny o których mowa są terenami rolnymi i nie można by uchwalić planu który 
byłby niezgodny ze studium. Poinformowała również, że w przyszłości będzie można opracować 
plan dla części tego terenu.

Głos w przedmiotowej sprawie zabrał również Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel.



Radna Z. Kolat zaproponowała wpisać do projektu uchwały w § 4 symbolu terenu ZD partykułę 
"nie", po wprowadzeniu zmiany pkt 4 miałby brzmienie:
"w obrębie  terenu ZD.1  nie  dopuszcza  się  zmiany  przeznaczenia  z  ogrodów działkowych
na tereny rolne (R)"

Pani Ewa Rybińska poinformowała radną Z. Kolat, iż można wykreślić z projektu uchwały cały 
pkt 4. 

Radny J. Gorczyca zajął równorzędne stanowisko z radna Z. Kolat, stwierdzając, że powinno się 
wprowadzić zapis "nie dopuszcza się zmiany przeznaczenia z ogrodów działkowych na tereny 
rolne".  Poinformował  ponadto,  że  skreślenie  pkt  4  nie  gwarantuje  w  przyszłości  likwidacji 
ogródków działkowych.

Radna  Z.  Kolat zwróciła  się  z  pytaniem  do  Mecenasa  Pana  Janusza  Święcickiego  czy  jest
za wykreśleniem pkt 4 z projektu uchwały.

Radca  Prawny Pan  Janusz  Święcicki  w odpowiedzi  uznał,  iż  lepszym  rozwiązaniem  będzie 
wykreślenie pkt 4 z projektu uchwały.

Radny H. Różański zgłosił wniosek formalny o wykreślenie w całości pkt 4 projektu uchwały.

Radny Z. Nagórny zapytał dlaczego Rada poprzedniej kadencji tak długo zwlekała z podjęciem 
decyzji  w  omawianej  sprawie.  Zapytał  również  jakie  będą  konsekwencje  dla  Urzędu  Miasta 
Kamienna Góra w chwili nie podjęcia przez Radę przedmiotowej uchwały. Ponadto zwrócił uwagę 
na mające powstać na tych terenach wiatraki,  które mogą być  uciążliwe dla mieszkańców oraz 
właścicieli ogródków działkowych i czy w związku z tym zostały przeprowadzone odpowiednie 
ekspertyzy.

Pani Ewa Rybińska  poinformowała, iż na 2 działki na których maja powstać turbiny wiatrowe 
wydana została decyzja administracyjna.

Radny H. Różański stwierdził, iż przy zapisie "nie dopuszcza się" uniemożliwi się użytkownikowi 
działki późniejszej rezygnacji z jej posiadania.

Radny J. Gorczyca stwierdził, iż wpisanie wyrażenia "nie dopuszcza się" zapobiegnie likwidacji 
ogrodów działkowych a co za tym idzie  przekształcenia  pozostałych po nich terenów w tereny
o charakterze rolnym.

Radny J. Bruździak zaproponował wykreślić pkt 4 z projektu uchwały.

Pan Janusz Święcicki ponownie zaproponował wykreślenie  pkt 4 z projektu uchwały.  Ponadto 
dodał,  iż  wpisanie  wyrażenia  "nie  dopuszcza  się"  w  przyszłości  spowodować  może  duże 
komplikacje.

Radny R. Ostrowski stwierdził, iż ogrody działkowe mają one dostateczną ochronę prawną i Rada 
nie powinna zajmować się tym tematem.

Przewodnicząca  Rady udzieliła  głosu  Panu  Marcinowi  Dzielędziakowi,
Panu Agustynowi Szuszkiewiczowi oraz  Panu Piotrowi Mitro, którzy negatywnie odnieśli się
do przedstawionego projektu uchwały.



Przewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie wniosek radnego H. Różańskiego o wykreślenie
pkt 4 z projektu uchwały.
W wyniku głosowania Rada przy 11 głosach "za" 4 "przeciw" 4 "wstrzymujących się" przyjęła
w/w wniosek.

Wniosek radnego H. Różańskiego był wnioskiem dalej idącym, w związku z tym wniosek radnej
Z. Kolat nie został poddany pod głosowanie.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.
W wyniku głosowania Rada przy 11 głosach "za" 4 "przeciw" 4 "wstrzymujących się"  podjęła 
Uchwałę Nr III/17/2006

W głosowaniu nie brał udziału radny A. Mankiewicz.

Ad.14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do  Statutu  Gminy   Miejskiej  
Kamienna Góra.

Projekt  uchwały  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Regulaminowej  radny  R.  Ostrowski
(zał. nr 16 do protokołu).

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.
W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przy 19 głosach "za"  podjęła  Uchwałę Nr III/18/2006

W głosowaniu nie brał udziału radny A. Mankiewicz. 

Ad.15. Sprawy różne.

W sprawach różnych radni zwrócili się z pytaniami i wnioskami do Burmistrza Miasta Kamienna 
Góra Pana Krzysztofa Świątka:.

Radna Zofia Kolat

1. Na jaka sumę Burmistrzowie umorzyli podatki w ramach przysługującego im prawa?

2. Jakie jest zadłużenie na lokalach użytkowych za 2006 rok?

3. Dlaczego  Spółka  Mieszkaniowa  nie  przestrzega  zapisów  sporządzanych  z  płatnościami
za lokale użytkowe i mieszkaniowe?

4. Jakie środki pieniężne odzyskała Spółka Mieszkaniowa z windykacji  za lokale użytkowe
za lata ubiegłe? Ile wniosków Spółka Mieszkaniowa skierowała do sądu?

5. Ile wynosi zadłużenie Miasta na rzecz Wspólnot Mieszkaniowych na koniec 2006 r.?

6. Wnioskuję,  by  Spółka  Mieszkaniowa  przedstawiła  radnym  do  wglądu  jak  najprędzej 
zatwierdzony plan remontów na rok 2007.



Radny Józef Gorczyca

1. Zapytał o możliwość zainstalowania sygnalizacji świetlnej na ul. Jeleniogórskiej?

2. Kiedy zostaną przeprowadzone remonty chodników przy ul. Ściegiennego?

Radny Bogdan Wągrowski

1. Kiedy zostanie przeprowadzony remont nawierzchni na ul. Śląskiej?

Radny Ryszard Ostrowski

1. Zapytał o regulację sprawy mieszkania przy ul. Parkowej 10/3?

Radny Zbigniew Nagórny

1. Zapytał o realizację zaległych zaleceń pokontrolnych NIK?

2. Zwrócił  się  z  prośbą  o  przedstawienie  przez  Spółkę  Mieszkaniową  wykazu 
niedokończonych remontów dachów.

Ad.16. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła III Sesję Rady 
Miejskiej w Kamiennej Górze.

   Protokołował:  Przewodnicząca Rady
 Marcin Wąsiński      /-/ Małgorzata Krzyszkowska

     

   
   


